



Spousal Tours

Day	Event	Cost
Wednesday, Thursday, Friday and Saturday	Hospitality Room – Capital Room (Wed-Thu) 1600-2350 (Fri) 2100-2350 (Sat) 2130-2350	Cash bar
Thursday	Morning Tour (0930-1100am) Canadian Museum of Immigration at Pier 21 90 minutes guided tour “The Canadian Museum of Immigration at Pier 21 is Canada’s sixth national museum. Our mission is to share the ongoing story of immigration to Canada- Part to present and coasts to coasts to coasts. The Museum is located in the Pier 21 national historic site at the Halifax seaport where nearly one million immigrants landed in Canada from 1928 to 1971.” Approximatively 13 minutes (1.0KM) walk from the Four Points Sheraton Hotel. https://www.pier21.ca/	\$10.25
	➤ Lunch is on your own between the morning tour finishing at 11:00am at the Canadian Museum of Immigration at Pier 21 and the afternoon tour on the Harbour Hopper departing at 2:15pm from 5050 Salter Street. ➤ Along the Halifax Waterfront Boardwalk between Pier 21 and 5050 Salter Street are a multitude of restaurants to choose from. ➤ https://www.opentable.ca/landmark/restaurants-near-halifax-waterfront-boardwalk ➤ It is approximately a 4 minute (1.1 km) walk between Pier 21 and the departure point for the Harbour Hopper at 5050 Salter Street ➤ There is a restaurant at the Cable Wharf in case you want to walk along there to have lunch before boarding the Harbour Hopper for your afternoon tour. It is a 4 minute (1.0 km) walk from there to 5050 Salter Street https://www.cablewharf.ca/	On your own
Thursday	Afternoon Tour (2:15-3:30pm) Private Harbour Hopper Tour of Downtown Halifax & Halifax Harbour	

	➤ On this Harbour Hopper tour, you'll travel on both land and water aboard a nifty, renovated amphibious Vietnam War vehicle. ➤ The unconventional method of transportation gives you an overview of some of Halifax's key landmarks: First, drive by St Paul's Cathedral, Citadel Hill and Halifax Public Gardens, then splash into Halifax Harbour for panoramic views of the waterfront. ➤ Harbour Hopper amphibious sightseeing tour in Halifax Drive through Halifax's historic district to see its main attractions like St Paul's Cathedral, Citadel Hill and Public Gardens Prepare for a splash as you cruise around Halifax Harbour Learn about the city's origins and its important naval role during the British Empire https://www.ambassatours.com/experiences	\$36/person
Thursday	Supper On Your Own	nil
Friday	Daytime Tour Halifax Shopping Centre No cost Transportation via van shuttle from hotel Approximately a 19-minute (5.9 km) drive from the Four Points Sheraton Hotel https://halifaxshoppingcentre.com/ Halifax Shopping Centre, 7001 Mumford Road, Halifax, is Atlantic Canada's largest multi-building shopping centre, with over 160 stores, restaurants, etc.	nil
Friday	Host Committee Dinner Event Grafton Street Dinner Theatre <i>"We are Grafton Street Dinner Theatre, a unique dining experience - food, music and comedy!"</i> <i>Back to the East Coast is an interactive musical comedy featuring tunes from the Atlantic provinces, live. Guests will enjoy a three-course meal served between acts.</i> <i>Meal choices will be made the night of the performance, and bar service is available until the end of dessert. The specifics of our meal options vary from week to week, depending on what the kitchen can bring in. Usually</i>	\$56

	<i>they are 4 meals available, including a vegan option.” Cash bar.</i>	
Saturday	Daytime Tour Private Tour of Halifax Citadel National Historic Site ➤ Approximately a 15 minute (1.0km) walk up Sackville Street from the Four Points Sheraton Hotel. Transportation by van will also be available. ➤ Overview: ○ In the heart of downtown Halifax, this strategic hilltop fort offers a commanding view of Halifax Harbour. ○ Step back to 1749 and immerse yourself in the social and military history of Halifax with the 78th Highlanders and the 3rd Brigade Royal Artillery ○ Learn about the changing roles of the fort and visit the Army Museum https://parks.canada.ca/lhn-nhs/ns/halifax	\$10.75
Saturday	President’s Banquet Chicken Roasted butternut squash soup (with toasted pumpkin seeds, chopped chives and nutmeg chantilly), Pesto Marinated Chicken Breast (Marinated with Fresh Chopped Basil and Garlic Pesto Cream Sauce), butter and garlic creamy mash potatoes, Normandy Vegetables (Olive Oil and Roasted Red Pepper, Spiced Broccoli, Turmeric Cauliflower, Red Pepper and Carrot) and strawberry shortcake.	\$64.58
Saturday	President’s Banquet Salmon Roasted butternut squash soup (with toasted pumpkin seeds, chopped chives and nutmeg chantilly), Grilled Salmon with dill and cumin cream, butter and garlic creamy mash potatoes, Normandy Vegetables (Olive Oil and Roasted Red Pepper, Spiced Broccoli, Turmeric Cauliflower, Red Pepper and Carrot) and strawberry shortcake.	\$64.58
Saturday	President’s Banquet (Vegan option) Vegetable Timbale - Curried Lentils, Creamy Sautéed Garlic and Spinach, Pan-Fried Tofu, Forest Mushroom Ragout and Grilled Eggplant Wrapped in Roasted Green Zucchini Plated with Creamy Spiced Tomato and Coconut Curried Sauce	\$64.58

Programme des conjoints

Jour	Évènement	Coût
Mercredi, jeudi, vendredi et samedi	Salon d'hospitalité – Capital Room (Mercredi-jeudi) 1600-2350 (Vendredi) 2100-2350 (Samedi) 2130-2350	Bar payant
Jeudi	Visite matinale (0930-1100am) Musée canadien de l'immigration au Quai 21 90 minutes Visite guidée “ Le Musée canadien de l’immigration du Quai 21 est le sixième musée national du Canada. Notre mission est de partager l’histoire de l’immigration canadienne, du passé au présent et d’un océan à l’autre. Le Musée est situé au Quai 21, dans le lieu historique national du port d’Halifax, où près d’un million d’immigrants sont arrivés au Canada entre 1928 et 1971.” Approximativement 13 minutes (1.0KM) de marche de l’Hôtel Four Points Sheraton. https://www.pier21.ca/	10.25\$
	➤ Le dîner est à votre charge entre la visite du matin qui se termine à 11h00 au Musée canadien de l'immigration au Quai 21 et la visite de l'après-midi sur le Harbour Hopper qui part à 14h15 du 5050 Salter Street. ➤ Le long de la promenade du front de mer d'Halifax, entre le Quai 21 et le 5050 Salter Street, vous trouverez une multitude de restaurants parmi lesquels choisir. ➤ https://www.opentable.ca/landmark/restaurants-near-halifax-waterfront-boardwalk ➤ Il y a environ 4 minutes (1,1 km) de marche entre le Quai 21 et le point de départ du Harbour Hopper, situé au 5050 Salter Street. ➤ Il y a un restaurant au Cable Wharf au cas où vous souhaiteriez vous y promener pour dîner avant de prendre le Harbour Hopper pour votre visite de l'après-midi. Il faut compter 4 minutes (1,0 km) de marche de là au 5050 Salter Street. https://www.cablewharf.ca/	Individuel / Aucune réservation
Jeudi	Visite de l'après-midi (14:15-15:30pm) Visite privée du centre-ville et du port d'Halifax à bord d'un véhicule amphibie. ➤ Lors de cette excursion Harbour Hopper, vous voyagerez à la fois sur terre et sur l'eau à bord d'un véhicule amphibie rénové de la guerre du Vietnam.	36\$/personne

	➤ Ce moyen de transport peu conventionnel vous donne un aperçu de certains des principaux points d'intérêt d'Halifax : Passez d'abord par la cathédrale St Paul, la Citadel Hill et les Halifax Public Gardens, puis plongez dans le port d'Halifax pour des vues panoramiques du front de mer. ➤ Visite touristique amphibie du port d'Halifax. Traversez le quartier historique d'Halifax et découvrez ses principales attractions, comme la cathédrale Saint-Paul, la Citadelle et les jardins publics Préparez-vous à faire des éclaboussures lors de votre croisière dans le port d'Halifax Découvrez les origines de la ville et son rôle naval important pendant l'Empire britannique. https://www.ambassatours.com/experiences	
Jeudi	Souper individuel	
Vendredi	Visite en journée Centre commercial Halifax Sans frais Transport par navette en van depuis l'hôtel À environ 19 minutes (5,9 km) de route de l'hôtel Four Points Sheraton. https://halifaxshoppingcentre.com/ Le Halifax Shopping Centre, 7001 Mumford Road, Halifax, est le plus grand centre commercial à bâtiments multiples du Canada atlantique, avec plus de 160 magasins, restaurants, etc.	S.O.
Vendredi	Souper du comité hôte Grafton Street Dinner Theatre <i>« Nous sommes le Grafton Street Dinner Theatre, une expérience gastronomique unique - nourriture, musique et comédie ! »</i> <i>Back to the East Coast</i> est une comédie musicale interactive mettant en vedette des airs des provinces de l'Atlantique, en direct. Les invités pourront profiter d'un repas à trois plats servis entre les actes. <i>Les choix de repas seront faits le soir de la représentation, et le service de bar est disponible jusqu'à la fin du dessert. Les spécificités de nos options de repas varient d'une semaine à l'autre, en fonction de ce que la cuisine peut apporter. En général, il y a 4 repas disponibles, dont une option végétalienne." Bar payant.</i>	\$56\$
Samedi	Visite de jour Visite privée du lieu historique national de la Citadelle d'Halifax Environ 15 minutes (1,0 km) de marche sur Sackville Street depuis l'hôtel Four Points Sheraton. Un transport en véhicule sera également disponible.	\$10.75

	➤ Aperçu: ○ Au cœur du centre-ville d'Halifax, ce fort stratégique situé au sommet d'une colline offre une vue imprenable sur le port d'Halifax. ○ Retournez en 1749 et plongez dans l'histoire sociale et militaire d'Halifax avec le 78th Highlanders et la 3rd Brigade Royal Artillery. ○ Découvrez l'évolution des rôles du fort et visitez le musée de l'armée. https://parks.canada.ca/lhn-nhs/ns/halifax	
Samedi	Banquet de la Présidente - Poulet Soupe de courge butternut rôtie (avec des graines de citrouille grillées, de la ciboulette hachée et une chantilly à la noix de muscade), poitrine de poulet marinée au pesto (marinée avec du basilic frais haché et une sauce crème au pesto à l'ail), purée de pommes de terre crémeuse au beurre et à l'ail, légumes normands (poivron rouge grillé à l'huile d'olive, brocoli épicé, chou-fleur au curcuma, poivron rouge et carotte) et shortcake aux fraises.	\$64.58
Samedi	Banquet de la Présidente - Saumon Soupe de courge butternut rôtie (avec graines de citrouille grillées, ciboulette hachée et chantilly à la noix de muscade), saumon grillé avec crème à l'aneth et au cumin, purée de pommes de terre crémeuse au beurre et à l'ail, légumes normands (huile d'olive et poivron rouge rôti, brocoli épicé, chou-fleur au curcuma, poivron rouge et carotte) et shortcake aux fraises.	\$64.58
Samedi	Banquet de la Présidente – Option végétarienne Timbale de légumes – Soupe de courge butternut rôtie (avec graines de citrouille grillées, ciboulette hachée et chantilly à la noix de muscade). Lentilles au curry, épinards et ail sautés, tofu poêlé, ragoût de champignons forestiers et aubergines grillées enveloppées de courgettes vertes rôties, le tout accompagné d'une sauce crémeuse au curry de tomates épicées et de noix de coco. shortcake aux fraises	\$64.58